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INTERPELACJA 29/2009 

W sprawie ewentualnej realizacji uchwały podwórkowej 

Szanowny Panie Prezydencie 

Zgłosili się do mnie mieszkańcy nieruchomości przy ulicy Floriańskiej wyłączenie jawności w 
zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; 

jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych] , wyłączenie 
jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji 

publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych] , 
zamieszkały pod nr wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 
września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta 

Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych]  i wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 
ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik 

Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych]  zamieszkały pod nr wyłączenie jawności w zakresie 
danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność 

wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych]  , działając 
w imieniu członków wspólnoty mieszkańców . Chodzi o sprzedaŜ działki, znajdującej się 
wewnątrz nieruchomości o orientacyjnej powierzchni 70 mkw . Wspólnota jest 
zainteresowana zakupem tej działki, co w efekcie zdjęło by z Gminy obowiązek 
zajmowania się tą działką . Z tego co wiem o to chodziło w tzw uchwale podwórkowej . 
Uprzejmie proszę o informację , czy w tym przypadku uchwała tzw podwórkowa moŜe być 
zastosowana a jeŜeli nie moŜe być - proszę o wskazanie działań i zapisów aby tego typu 
problem rozwiązać ?  
Uprzejmie proszę o informację ! 
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